
STEP 1 — Assemble the components

A.	 Insert each aluminum Connecting Bar into each Support End and align the pre-drilled holes (Fig. 2-A), 
then secure both pieces together with two screws (Fig. 2-B).
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B.	 With both assembled Connecting Bars, slide each one into each end of the black Center Bar. (Fig. 3)
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C.	 Prepare the two 7” strips of masking tape.

STEP 3 — Install the assembly onto the screen door

A.	 Secure the black plastic Center Bar to the aluminum Connecting Bars with 
the four supplied screws (Fig. 5). Remove the pieces of tape.
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B.	 On your screen door, at the two locations you marked, drill out a shallow 
hole with the 1/8” drill bit. Caution: Make sure you don’t drill too deeply 
or through the other side of the door.

C.	 Flip the push bar over and place it up against your screen door, aligning 
the top holes of each End Support over the drilled holes in the door. 
Install a screw through the top holes of the End Supports to partially 
secure the push bar onto your screen door.

D.	 Now that top holes are secured, drill out the final two shallow holes in 
your screen door using the bottom hole of each End Support as a guide. 
Caution: Make sure you don’t drill too deeply or through the other side 
of the door.

E.	 Install a screw through the bottom holes of the End Supports to secure 
the push bar completely onto your screen door.

	 The installation is complete.

In the box
•	 See Figure 1 table

Before installing
•	 Secure your RV with wheel chocks

•	 Wear safety gloves and goggles

Tools required
•	 Drill and 1/8” drill bit

•	 Masking tape (7” strips x 2)

•	 Pencil or erasable marker

•	 #2 Phillips screwdriver

STEP 2 — Position, tape, and drill holes into the assembly

A.	 Place the assembly up against your screen door and adjust the three 
pieces until the bar is positioned where you want it and as follows:

•	 Ensure the black plastic Connecting Bar is centered horizontally between both 
the left and right aluminum bar assemblies.

•	 Ensure the left and right Support Ends are the same vertical distances above 
your screen door crossbar (or other reference point, such as the hatch for the 
door handle).

B.	 Using a pencil or erasable marker, place a mark through the top pre-
drilled hole of each left and right Support End on your screen door.

C.	 To temporarily secure the assembly together, wrap a piece of masking 
tape around each end of the black plastic Center Bar where it meets the 
left and right aluminum Connecting Bars (Fig. 4). Make sure the tape does 
not cover up any of the pre-drilled holes.

Figure 4

D.	 With the pre-drilled holes facing you, use a drill with 1/8” drill bit to drill 
holes into the aluminum Connecting Bars. Use the the four pre-drilled 
holes in the black plastic Center Bar as a guide. Caution: Make sure you 
don’t drill through the other side of the aluminum bar (the side that faces 
outward when installed).
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RV Screen Door Push Bar Installation

* Alternate color option is white plastic

Figure 1 — RV Screen Door Push Bar Components

Figure Component Qty Size (inches) Size (mm)

1-A Center Bar (black plastic)* 1 10-3/16” L 26.0mm L

1-B Connecting Bars (aluminum) 2 10-7/16” L 26.5mm L

1-C Support Ends (black plastic)* 2 2” L x 2-3/8” H x 2” D 51mm L x 60mm H x 51mm D

1-D Assembly Screws 8 #8 x 1/2” —

1-E Mounting Screws 4 #10 x 5/8” —
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ÉTAPE 1 — Assembler les pièces

A.	 Insérer chaque barre de raccordement en aluminium dans chaque support d’extrémité, puis aligner les trous prépercés (Fig. 2-A). Fixer ensuite les deux 
pièces ensemble avec deux vis (Fig. 2-B).
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B.	 En utilisant les deux barres de raccordement assemblées, faire glisser chacune des barres dans chaque support d’extrémité de la barre centrale noire (Fig. 3).

Figure 3

C.	 Préparer les deux bandes de ruban-cache de 7 pouces.

ÉTAPE 3 — Installer l’assemblage sur la porte-moustiquaire

A.	 Fixer la barre centrale en plastique noir aux barres de raccordement 
en aluminium avec les quatre vis fournies (Fig. 5). Retirer les bandes de 
ruban.

Figure 5

B.	 Sur la porte-moustiquaire, aux deux endroits marqués, percer un petit 
trou avec le foret de 1/8 po. Mise en garde : veiller à ne pas percer trop 
profondément ni à percer de l’autre côté de la porte.

C.	 Retourner la barre-poussoir et la placer contre la porte-moustiquaire, 
en alignant les trous supérieurs de chaque support d’extrémité avec les 
trous percés dans la porte. Installer une vis dans les trous supérieurs des 
supports d’extrémité pour partiellement fixer la barre-poussoir sur la 
porte-moustiquaire.

D.	 Une fois les trous supérieurs fixés, percer les deux derniers petits trous 
dans la porte-moustiquaire en utilisant le trou inférieur de chaque 
support d’extrémité comme guide. Mise en garde : veiller à ne pas percer 
trop profondément ni à percer de l’autre côté de la porte.

E.	 Installer une vis dans les trous inférieurs des supports d’extrémité pour 
fixer complètement la barre-poussoir sur la porte-moustiquaire.

	 L’installation est terminée.

Contenu de la boîte
•	 Voir la figure 1

Avant l’installation
•	 Immobiliser le VR avec des cales de 

roues

•	 Porter des gants et des lunettes de 
protection

Outils requis
•	 Perceuse et foret de 1/8 po 

•	 Ruban-cache (deux bandes de 7 po)

•	 Crayon ou marqueur effaçable

•	 Tournevis Phillips no 2

ÉTAPE 2 — Positionner, installer le ruban et percer les trous 
dans l’assemblage

A.	 Placer l’assemblage contre la porte-moustiquaire et ajuster les trois pièces 
jusqu’à ce que la barre soit positionnée au bon endroit, comme suit :

•	 S’assurer que la barre de raccordement en plastique noir est centrée 
horizontalement entre les assemblages de barre en aluminium droit et gauche.

•	 S’assurer que les supports d’extrémité droit et gauche sont à une même 
distance verticale au-dessus de la traverse de la porte-moustiquaire (ou d’un 
autre point de référence, comme le cadre de la poignée de porte).

B.	 À l’aide d’un crayon ou d’un marqueur effaçable, faire une marque au 
travers du trou supérieur prépercé de chaque support d’extrémité gauche 
et droit de la porte-moustiquaire.

C.	 Pour fixer temporairement l’assemblage ensemble, enrouler un morceau 
de ruban-cache autour de chaque support d’extrémité de la barre centrale 
en plastique noir, à la jonction des barres de raccordement en aluminium 
gauche et droite (Fig. 4). Veiller à ce que le ruban ne recouvre pas les 
trous prépercés.

Figure 4

D.	 Avec les trous prépercés face à soi, utiliser une perceuse avec un foret 
de 1/8 po pour percer les trous dans les barres de raccordement en 
aluminium. Utiliser les quatre trous prépercés dans la barre centrale en 
plastique noir comme guide. Mise en garde : s’assurer de ne pas percer 
de l’autre côté de la barre en aluminium (le côté orienté vers l’extérieur 
une fois installée).

Installation de la barre-poussoir pou porte-
moustiquaire de VR

* La couleur alternative est le plastique blanc

Figure 1 — Pièces de la barre-poussoir de porte-moustiquaire de VR

Figure Pièce Qté Taille (po) Taille (mm)

1-A Barre centrale (plastique noir) 1 10-3/16 po L 26,0mm L

1-B Barres de raccordement (aluminium) 2 10-7/16 po L 26,5mm L

1-C Supports d’extrémité (plastique noir) 2 2 po L x 2-3/8 po H x 2 po P 51 mm L x 60 mm H x 51 mm P

1-D Vis d’assemblage 8 No 8 x 1/2 po —

1-E Vis de montage 4 No 10 x 5/8po —
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